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مدیرعامل شرکت ارتباطات زیرساخت :
ارتباطات رومینگ 

در ایام اربعین، رایگان نیست
مدیرعامل شرکت ارتباطات زیرساخت گفت: ارتباطات رومینگ 
به صورت رایگان نیست و به صورت لحظه ای و متناسب با 

اپراتور، هزینه رومینگ اعلام می شود.
در  اطلاعات،  فناوری  و  ارتباطات  وزیر  زارع پور«،  »عیسی 
مراسم بازدید از شرکت های دانش بنیان در رویداد »همگام با 
اربعین، همراه فناوری« درخصوص وضعیت خدمات ارائه شده 
در ایام اربعین حسینی اظهار داشت: دولت تمام قد ایستاده تا 
تمام ظرفیت هایش را بکار بگیرد تا سفر اربعین را برای زائران 
تسهیل و شیرین کند.زارع پور تصریح کرد: وزارت ارتباطات نیز 
در همین راستا سعی دارد که امسال با خدمتی فناورانه کار 
متفاوتی را در خصوص ارائه خدمات انجام دهد.وی اضافه کرد: 
سال های گذشته از وزارت ارتباطات فقط انتظار فراهم شدن 
اینترنت در این ایام وجود داشت، اما امسال با ظرفیت هایی که 
مشاهده شد، در صورت یکپارچه شدن این ظرفیت ها و ابزارها 

می توان خدمات تازه  و کاربردی تری را ارائه دهیم.
ارتباطات  زیرساخت:  ارتباطات  شرکت  مدیرعامل  همچنین 
لحظه ای  صورت  به  و  نیست  رایگان  صورت  به  رومینگ 
می شود. »امیر  اعلام  رومینگ  هزینه  اپراتور،  با  متناسب  و 
محمدزاده لاجوردی«، مدیرعامل شرکت ارتباطات زیرساخت، 
در این مراسم درخصوص وضعیت خدمات ارائه شده در ایام 
اربعین حسینی اظهار داشت: در مرزهای جنوبی بحث افزایش 
حدود  جنوبی  مرزهای  در  که  است  مطرح  ارتباطی  کیفیت 
38 سایت سیار توسط اپراتورهای همراه جهت بهبود کیفیت 
ارتباطی سمت مرزهای جنوب غربی قرار گرفته شده است.

وی افزود: یک بالون ارتباطی نیز در نزدیکی مرز مهران قرار 
داده شده است تا Wi-Fi رایگان را در اختیار زائرین قرار دهد.

مدیرعامل شرکت ارتباطات زیرساخت تصریح کرد: در مرزهای 
کشور عراق از مرز مهران تا شهر نجف در ورودی سه تا از 
شهرها موجود در مسیر، اینترنت رایگان فراهم شده است. البته 
باید توجه داشت که سرویس رومینگ همچنان فعال است اما از 
طریق سرویس های مربوطه به صورت لحظه ای به زوار اطلاع 
داده می شود که متناسب با اپراتور همراه شان، هزینه مربوط به 
ارتباطات به چه میزان است.وی ادامه داد: در مسیر نجف به 
کربلا برای ارائه ی اینترنت رایگان به زوار اربعین 11 موکب برپا 
شده است که در تلاشیم تا با همکاری اپراتورهایایرانی و اپراتور 

عراقی به 20 موکب  افزایش یابد.

رئیس سازمان نظام دامپزشکی :
حجم فروش گوشت 

الاغ و اسب نگران کننده نیست!
رئیس سازمان نظام دامپزشکی گفت که فروش گوشت اسب و 
الاغ به حدی نیست که مردم نگران باشند و تصور کنند همه 

گوشت های موجود در بازار از این دست هستند.
در  و طیور   دام  نمایشگاه  یکمین  و  بیست  در  زارعی  حامد 
پاسخ اینکه گفته می شود گزارشاتی مبنی بر فروش گوشت 
الاغ و اسب وجود دارد و سازمان نظام دامپزشکی چه نظارت 
هایی برکشتارهای غیرمجاز دارد، گفت: سازمان دامپزشکی در 
این خصوص اطلاع رسانی کرد و قطعا بر بحث کشتارهای 

غیرمجاز نیز توجه ویژه ای دارد.
وی ادامه داد: فروش گوشت اسب و الاغ در حدی که مردم 
بخواهند نگران باشند و تصورکنند تمام گوشت های موجود در 
بازار از این دست است، درست نیست. در هرجایی اگر خارج 
از ضوابط و نظارت فروش گوشت اتفاق بیوفتد امکان تخلف 
افزود:  دامپزشکی کشور  نظام  سازمان  دارد.رییس  وجود  هم 
گوشت های غیرمجاز عبارت است از  کشتارهای کنار خیابان، 
و  دهند  انجام می  ذبح  از کشتارگاه  خارج  که  هایی  قصابی 
رستوران ها و کبابی هایی که گوسفند را در جاده و کنار خیابان 
ذبح می کنند و گرانتر می فروشند. تمامی این موارد غیرمجاز 

است و پروتکل های بهداشتی رعایت نمی شود.
وی تصریح کرد: طبق قانون تمام اماکن دامی از پرورش دهنده 
و تولید کننده گرفته تا محل تولید فرآورده های خام دامی و 
عرضه دام ملزم به داشتن دکتر دامپزشک هستند که دکتر 
دامپزشک ملزم است پروتکل های بهداشتی را تایید کند و ما نیز 

نظارت جدی بر آن داریم.
به گفته وی اگر محصولی از یک کشتارگاه مجوز دار، دارای 
پروانه کسب یا صنایع بسته بندی که جواز بهداشتی دارند، خارج 
شود می توانیم بگوییم محصول نهایی مورد تایید است، زیرا 
تمام پروتکل ها رعایت شده است. اگر هم در بین آنها تخلفی 
رخ دهد قطعاً دستگاه قضا آن را پیگیری خواهد کرد. زارعی 
افزود: کشتار و فروش تکسمی ها خارج از چرخه نظارت است 
اگر هم اتفاق بیفتد زیر زمینی و خارج از چرخه نظارت ما است.

وی در پاسخ به این سوال که آیا بر رستورانها و قصابی های بین 
راهی نظارتی صورت می گیرد یا خیر، گفت: وزارت بهداشت و 
سازمان دامپزشکی نظارت های بهداشتی خود را بر رستوران ها 
و فروش مواد غذایی دارند که به صورت مستمر انجام می شود. 
از طرفی گزارشهای مردمی نیز در این خصوص وجود دارد و 
به آنها رسیدگی می شود و در خصوص تخلف واحد مربوطه 
پلمب، جمع آوری و به دستگاه قضایی مربوطه ارجاع داده می 
شوند. ولی متاسفانه به دلیل افزایش قیمت گوشت ممکن است 

برخی تخلفات قارچ گونه اتفاق بیوفتد.

معاون وزارت جهاد کشاورزی :
عرضه گوشت مرغ بالای

 ۶۰ هزارتومان تخلف است
معاون امور تولیدات دامی وزارت جهاد کشاورزی گفت: عرضه 
گوشت مرغ بالای ۶0 هزارتومان تخلف و گرانفروشی است، 
زیرا قیمت مرغ زنده اکنون ۴2 هزار تومان است و باید مرغ 

کیلویی ۶0 هزار تومان به فروش برسد.
یکمین  و  بیست  افتتاحیه  مراسم  در  نژاد  دماوندی  حسین 
محل  در  که  آبزیان  و  طیور  دام،  المللی  بین  نمایشگاه 
نمایشگاه های بین المللی تهران در حال برگزاری است، درباره 
علل افزایش قیمت هرکیلوگرم مرغ با قیمت هایی بیش از ۶۵ 
هزارتومان در بازار افزود: اکنون ذخایر گوشت مرغ در کشور 

مطلوب است و هیچ کمبودی در این زمینه وجود ندارد.
معاون امور تولیدات دامی وزارت جهاد کشاورزی اظهار کرد: 
اکنون دستور توزیع گوشت مرغ منجمد به استان ها ابلاغ شده 

تا برای کنترل قیمت ها از محل ذخایر به بازار، تزریق شود.

نگاه روز
بازداشت بازرس ویژه وزیر راه ؛

رستم قاسمی به جای پاسخگویی
 روی تخت افتاده است!

عضو  و  آرادان  و  گرمسار  مردم  نماینده  مطهری  اردشیر 
کمیسیون اجتماعی مجلس در واکنش به بازداشت مشاور و 
بازرس ویژه وزیر راه و شهر سازی نوشت: رستم قاسمی باید 

پاسخ گوی سوالات و ابهامات مردم و نمایندگان باشد.
اردشیر مطهری، نماینده مجلس روز پنجشنبه در رشته توئیتی 
و  راه  وزیر  ویژه  بازرس  و  مشاور  بازداشت  جزئیات  درباره 
شهرسازی، نوشت: »ماموران وزارت اطلاعات، قاسم مکارم 
شیرازی را دقیقا سر قراری که برای دریافت رشوه به صورت 
یورو ترتیب داده بود، دستگیر کرده اند.« این عضو کمیسیون 
بود:  نوشته  دیگری  توئیت  در  نیز  قبل تر  مجلس،  اجتماعی 
»رستم قاسمی از زمان بازداشت مشاور و بازرس ویژه اش، 
افتاده  تخت  روی  باشد  ابهامات  پاسخگوی  اینکه  جای  به 
است. این درست نیست. باید بلند شود و پاسخ گوی سوالات 
و ابهامات مردم و نمایندگان باشد.«در چند روز گذشته اخباری 
مبنی بر بازداشت مشاور عالی و بازرس ویژه رستم قاسمی وزیر 
راه و شهرسازی در سطحی گسترده در رسانه ها و شبکه های 
اجتماعی منتشر شده است. متعاقب برجسته شدن این موضوع، 
محمد حسینی معاون پارلمانی، سید ابراهیم رئیسی چهارشنبه 
)۹ شهریور( در گفت وگو با »ایسنا« با تایید بازداشت یکی از 
مسئولان وزارت راه و شهرسازی بدون ذکر نام و اتهام تاکید 
کرده بود، در هر دستگاه و وزارت خانه ای »با هر فرد متخلف« 
برخورد می شود و »افراد دیگری هم بوده اند« که با روشن شدن 

تخلفشان برکنار شده اند.
عضو  و  آرادان  و  گرمسار  مردم  نماینده  مطهری  اردشیر 
کمیسیون اجتماعی مجلس در واکنش به بازداشت مشاور و 
بازرس ویژه وزیر راه و شهر سازی نوشت: رستم قاسمی باید 

پاسخ گوی سوالات و ابهامات مردم و نمایندگان باشد.
او در توئیتر خود نوشت: رستم قاسمی از زمان بازداشت مشاور و 
بازرس ویژه اش، به جای اینکه پاسخگوی ابهامات باشد روی 
تخت افتاده است. این درست نیست.وی افزود: باید بلند شود و 

پاسخ گوی سوالات و ابهامات مردم و نمایندگان باشد.
مطهری به همان تذکر اکتفا نکرد و در توییت دیگری با ذکر 
جزئیات بیشتری نوشت: شنیدید میگن مشاور عالی و بازرس 
ویژه  رستم قاسمی بازداشت شد؟! ماموران وزارت اطلاعات، 
قاسم مکارم شیرازی را دقیقا سر قراری که برای دریافت رشوه 
به صورت یورو ترتیب داده بود، دستگیر کرده اند. از آن روز هم 
رستم قاسمی کمردرد گرفته، بستری شده. حالا کجا بستری 
شده نمی دونم. میگن دیگه، ما نمی گیم. رستم خان، شفاف 
سازی کن لطفا!  از آقازاده چه خبر؟  از جعفری و درویش 
زاده چه خبر؟  از تربتی و یوسف پورآذر درخصوص زمین های 

پردیس بومهن چه خبر؟

کارشناس محیط زیست :
جای »اصفهانِ ساحلی«

 ذوب آهن را منتقل کنید!
وقتی دولت آقای احمدی نژاد بر سر کار بود، با تصمیمات 
وارد  بسیاری  آسیب های  ایران  زیست  به محیط  پوپولیستی 
کردند. اگر همون موقع بدون هیچ منطقی اجازه حفر چاه آب 
نمی دادند، شرایط اصفهان به اینجا نمی رسید. مردم که دلشان 
نمی سوزد. وقتی بدون هیچ ملاحظه ای قرار شد چاه حفر شود، 
تعداد زیادی چاه ساخته شد. خب نتیجه مشخص است که 

همین می شود که امروز شاهدش هستیم.
اخیرا حجت الاسلام حسین میرزایی نماینده مردم اصفهان در 
مجلس شورای اسلامی درباره وضعیت بحرانی در فرونشست 
وضعیت  اگر  که  بود  کرده  تاکیده  اصفهان  استان  زمین 
را  اصفهان  زمین،  کند،  پیدا  ادامه  استان  این  در  فرونشست 
خواهد بلعید و اگر به داد اصفهان نرسیم، در زمانی نه چندان 
دور و شاید آینده ای نزدیک باید اصفهان را در کتاب های تاریخ 
جست وجو کنیم. زیاده خواهی مسئولان و تخریب اصفهان 
در همین خصوص فرخ مستوفی کارشناس محیط زیست در 
گفتگو با فرارو عنوان کرد: »ایده آقای نماینده مبنی بر اینکه 
یه نمونه ای از استان اصفهان در ساحل خلیج فارس یا دریای 
عمان ایجاد بشه، کاملا ایده فانتزی است. ولی اینکه اقداماتی 
انجام شود تا بخش های جنوبی هم رشد و رونق پیدا کند، 
بسیار ایده مناسبی است. واقعیت این است که مشکل کشور 
ما همین مسئله رشد برخی بخش های ایران  است که در 
نقطه مقابلشون، بعضی مناطق محروم مانده اند. یعنی عملا 
بخش  اما  کرده اند،  پیشرفت  شمالی  و  مرکزی  استان های 
جنوبی ایران هنوز نتوانسته رشد کافی داشته باشد. دلیلش هم 
این است که عمده صنایع کشور صرفا در بعضی نقاط هستند و 

توجهی به استان های جنوبی کشور نشده است.«
این کارشناس محیط زیست عنوان کرد: »بنابراین درست است 
که ایده نماینده اصفهان کاملا فانتزی است، اما می شود جور 
دیگری هم به ماجرا نگاه کرد و سعی کنیم سواحل جنوبی 
رخ  مناطق  این  در  لازم  پیشرفت  تا  دهیم  توسعه  را  کشور 
بدهد. مثلا همین ذوب آهن اصفهان باید در کنار دریا باشد 
نه در استانی مثل اصفهان. به نظر من اگر آقای نماینده نگران 
وضعیت آب در استان اصفهان است، باید تلاش کنند که ذوب 
آهن از این استان خارج شود. اینجوری مشکلات آب در این 
استان حل میشه و زاینده رود هم شرایط بهتری پیدا می کند. 
اصلا چه لزومی دارد مجموعه ای که تا این میزان مصرف آب 
دارد در یکی از استان های کم آب فعالیت داشته باشد؟ اگر 
ذوب آهن به شهر های ساحلی جنوب کشور منتقل شود، آب به 
صورت مستقیم از دریا گرفته می شود و بعد از شیرین شدن به 

داخل ذوب آهن می رود.«
باقی  مثل  باید  اصفهان هم  دیگر  »از طرف  داد:  ادامه  وی 
شهر های مشابه که در نقاط مختلف دنیا در مناطق خشک 
و کم آب قرار دارند، دست از کشاورزی سنتی بردارد. آن ها 
باید به این سمت بروند که کشاورزی گلخانه ای را گسترش 
دهند که آب بسیار کمی نیاز دارد. اینگونه دیگر مثل الان برای 
آبیاری، آب های زیادی حیف و میل نمی شود. واقعیت اینه که 
یکی از مشکلات در اصفهان این است که سعی دارند فراتر از 
ظرفیت این استان رشد کنند. به همین دلیل هم صنایع بزرگ 
و فعال در این استان وجود دارد هم کشاورزی سنتی بسیار 
رایج است. به همین دلیل است که با مشکل کم آبی مواجه 
می شوند. یعنی عملا متاسفانه مسئولان این استان صرفا به 
فکر پیشرفت هستن و اصلا تفاوت میان هزینه و فایده این 

خواسته را متوجه نمی شوند.«

دریچه

تهران  در  فقط  اکنون  اشتری:  حسین  سردار 
وجود  سگ  غذای  فروشگاه   3۷0 از  بیش 
تومانی   ۴200 ارز  با  غذاها  این  قبلًا  و  داشته 

وارد کشور می شد.
ها  قیمت  که   ۹۷ سال  از  گفت:  فراجا  فرمانده 
افزایش یافت، آمار سرقت ها نیز 30 درصد بالا 
رفت، این مهم نشان دهنده این است که مسائل 

اقتصادی در این موضوع بسیار تاثیرگذار است .
و  رئیس  با  جلسه  در  اشتری  حسین  سردار 
اعضای جامعه مدرسین حوزه علمیه قم با اشاره 
به اجرای طرح ناظر یک در امر مقابله و برخورد 
خودروها،  در  حجاب  کشف  ناهنجارهای  با 
خودرو  در  که  افرادی  از  درصد   81 اظهارکرد: 
کشف حجاب کرده اند در همان پیامک بار اول 

پلیس، متنبه شده و دیگر تکرار نکرده اند.
بی  پلیس  تذکرات  به  اگر  افراد  این  افزود:  وی 
تکرار کنند از آن ها تعهد گرفته  اعتنا و مجدداً 
می شود، در صورتی که برای بار سوم تکرار کنند 
مرتبه  در  و  منتقل  پارکینگ  به  توقیف،  خودرو 
دستگاه  به  و  تشکیل  پرونده  برای شان  چهارم 

قضائی معرفی می شوند.
فرمانده فراجا در بخش دیگری از سخنان خود، 

یافت،  افزایش  ها  قیمت  که   ۹۷ سال  از  گفت: 
آمار سرقت ها نیز 30 درصد بالا رفت، این مهم 
نشان دهنده این است که مسائل اقتصادی بسیار 
تاثیرگذار است و از طرفی نیز هزینه جرم پایین 
قوانین  برابر  ندارد.  را  لازم  بازدارندگی  و  بوده 
موجود برای سرقت های خرد با ارزش کمتر از 
و  شود  نمی  تشکیل  پرونده  ریال  میلیون   200
سارق نیز به زندان نمی رود. البته همه همکاران 

کار  پای  سارقان  با  برخورد  و  پیشگیری  برای 
در  نیز  زیادی  عملی  و  علمی  اقدامات  و  بوده 
اشاره  با  است.اشتری  گرفته  صورت  رابطه  این 
به ناهنجاری سگ گردانی،گفت: این ناهنجاری 
نگرانی و ناراحتی آحاد جامعه و متدینین را فراهم 
کرده است، اکنون فقط در تهران بیش از 3۷0 
این  قبلًا  و  داشته  وجود  سگ  غذای  فروشگاه 

غذاها با ارز ۴200 تومانی وارد کشور می شد. 

درمان  کلینیک های  کشور  در  امروز  افزود:  وی 
از برخی  بیشتر  امکاناتشان  سگ وجود دارد که 
انتظار  فراجا  از  مردم  بنابراین  بیمارستان هاست، 
برخورد دارند و ما هم نمی خواهیم فرافکنی کنیم، 
بایستی علاوه بر دستگاه های دخیل، حوزه علمیه 
نیز در خصوص مالیت نداشتن سگ، نظر فقهی 
ارزش  حفظ  برای  من  همکاران  کند.  بیان  را 
نیز مطالبه  دارند، مقام معظم رهبری  انگیزه  ها 
پلیس در تراز انقلاب اسلامی دارند، ما نیز خود 
ایستاده ایم،  محکم  و  دانسته  انقلابی  نهادی  را 
کارمان را عبادت می دانیم البته اگر دیگران به 

ما کمک نکنند خیلی اثرگذار نخواهد بود.
بر اساس اعلام سایت پلیس، آیت ا... سید هاشم 
حسینی بوشهری نیز در این دیدار ضمن قدردانی 
از زحمات و فعالیت های فراجا در برخورد با انواع 
جرایم و ناهنجاری ها، گفت: ان شاءا... خداوند به 
شما توفیق داده تا با همین عزم، اراده، دلسوزی 
و بدون تزلزل به فعالیت تان ادامه دهید. وظیفه ما 
در جامعه مدرسین و حوزه علمیه است که با هم 
بتوانیم در نظام  افزایی و کمک همه دستگاه ها 
سوءاستفاده  زمینه  تا  بیاوریم  به وجود  انسجام 

دشمنان از آن ها گرفته شود.

فرمانده فراجا : 

سرقت ها ۳۰ درصد بالا رفته است

گزارش دیوان محاسبات از تفریغ بودجه 4 ماهه اول سال ؛

دولت توانسته وصول درآمدهای نفتی خود را افزایش دهد

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس :

سود کمبود عرضه خودرو در بورس به جیب خودروساز می رود

سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس :  بانکداری ما بیمار است

در ۴ ماهه اول سال جاری وصول درآمدهای نفتی ایران رشدی ۶ 
برابری در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته داشته که به معنای 
آن است که هم صادرات نفت افزایش داشته و هم درآمدهای نفتی 

بیشتری وارد چرخه اقتصاد ایران شده است.
افزایش  بحث  سیزدهم،  دولت  آمدن  کار  روی  با  و  گذشته  سال 
رئیس  کلیدواژه  به  ها  تحریم  رفع  بدون  حتی  نفت  صادرات 

جمهوری و وزیر نفت تبدیل شد. 
موضوعی که به فاصله چند ماه مشخص شد نه شعار انتخاباتی که 
عملکرد واقعی دولت سیزدهم است. سال گذشته رئیس جمهوری 
اعلام کرد که صادرات نفت ایران ۴0 درصد افزایش داشته و ایران 

معطل برجام برای گرفتن حق خود از بازار نفت نمی ماند. 
خود،  فعال  بازاریابی  با  تا  کرد  تلاش  نفت  وزارت  آن  کنار  در 
بازار نفت خود کند و مشتریان قدیمی  وارد  را  مشتریان جدیدی 

و سنتی خود را نیز ترغیب به خرید بیشتر نماید. 
این اقدامات تا سال جاری نیز ادامه داشت تا آنجا که ایران توانست 
امسال، بخشی از طلب خود از عراق در خصوص صادرات گاز را 
دریافت کند. با این حال، منتقدان دولت سیزدهم که خود بخشی 
از بانیان وضع موجود نیز هستند، این اقدامات دولت را زیر سوال 

می برند و با دیده شک به آن می نگرند. 
 ،1۴01 سال  اول  ماهه   ۴ بودجه  تفریغ  گزارش  انتشار  با  حالا 
مشخص شده که دولت فقط وعده نداده، بلکه در عمل توانسته 

وصول درآمدهای نفتی خود را افزایش دهد. 
چهار  بودجه  تفریغ  گزارش  محاسبات،  دیوان  گزارش  اساس  بر 

ماهه نخست سال 1۴01 حاکی است میزان وصول درآمد حاصل از 
صادرات نفت خام و میعانات گازی و خالص گاز صادراتی نسبت به 
مدت مشابه سال قبل افزایش بیش از ۴81 درصدی داشته است.

به عبارت دیگر، می توان گفت منابع وصولی حاصل از صادرات 
چهارماهه  در  صادراتی  گاز  خالص  و  گازی  میعانات  خام،  نفت 
نخست سال 1۴00 حدود 11 هزار میلیارد تومان بوده که در چهار 
ماهه نخست سال 1۴01 به حدود ۶۶ هزار میلیارد تومان رسیده 

است که از افزایش چشمگیر ۶ برابری حکایت دارد.
میان  از  جاری،  سال  ابتدای  ماهه   ۴ در  گزارش،  این  اساس  بر 
برای  خردادماه  پایان  تا  بایست  می  قانون  طبق  که  حکمی   ۶۷
آنها تصویب نامه، دستورالعمل، سازوکار اجرایی، ترتیبات اجرایی 
و یا شیوه نامه تهیه و تصویب می شد، تنها 1۷ مورد )2۵ درصد( 
اجرایی شده و در ۵0 مورد دیگر احکام تصویب نشده است. لازم 
به یادآوری است که عدم ابلاغ به موقع آیین نامه ها، موجب عدم 
نهایت  در  و  درآمدها  بودجه، کاهش وصول  قانون  احکام  اجرای 

محقق نشدن هدف قانونگذار می شود.
بودجه سال  تفریغ  ماهه  برش چهار  تفصیلی  گزارش  یافته های 
بازه  مصوب  منابع  از  درصد   ۶2 حدود  دهد  می  نشان   1۴01
بازه  همین  همچنین طی  است.  یافته  تحقق  گزارش  این  زمانی 
است.  بوده  مصوب  مبلغ  درصد   ۶۶ حدود  مصارف  میزان  زمانی 
مقایسه عملکرد وصول منابع عمومی دولت در دو ماهه اول و دوم 

سالجاری حاکی از روند مطلوب و افزایشی آن بوده است.
بر اساس این گزارش، درآمدهای مالیاتی در چهار ماهه اول سال 

جاری حدود 81 درصد مبلغ مصوب این بازه زمانی بوده و مجموع 
درآمدهای مالیاتی نیز تا تیرماه سال 1۴01 نسبت به دوره مشابه 
از حدود ۹1  و  نشان می دهد  را  سال گذشته رشد ۶۹ درصدی 
هزار میلیارد تومان به حدود 1۵۴ هزار میلیارد تومان رسیده است.

بر مبنای گزارش دیوان محاسبات، تعداد دستگاه های صورتحساب 
نداده در چهار ماهه اول سال 1۴01 نسبت به دوره مشابه سال 
گذشته با کاهش ۵1 درصدی همراه بوده و از 218 دستگاه به 10۷ 
دستگاه کاهش یافته است که نشان از بهبود وضعیت ارایه صورت 
پی  در  رسیدگی  تحت  اجرایی  های  دستگاه  ماهانه  های  حساب 
انتشار نتایج گزارش های نظارت مستمر دو ماهه و پیگیری های 

مستمر خزانه داری کل کشور و دیوان محاسبات دارد.
بخش دیگری از این گزارش نشان می دهد که علیرغم تکالیف 
مقرر در تبصره )2( قانون بودجه سال 1۴01 مبنی بر واگذاری ها، 
تیرماه سال جاری  به  هیچگونه واگذاری طی چهار ماهه منتهی 

صورت نگرفته است.
در خصوص فروش اموال و دارایی های مازاد دولت نیز علیرغم 
پیش بینی مبلغ 23 هزار میلیارد تومان تحت عنوان »منابع حاصل 
از فروش اموال و دارایی های منقول و غیرمنقول مازاد دولت« در 
قانون بودجه سال 1۴01 کل کشور و صدور تعداد 3۶ فقره مصوبه 
از سوی وزارت امور اقتصادی و دارایی مبنی بر الزام به فروش 8۹ 
مورد از اموال طی بازه زمانی موضوع این گزارش، صرفاً مبلغ ۵8 
میلیارد تومان وصول شده که این مبلغ کمتر از یک درصد مبلغ 

پیش بینی شده چهار ماهه نخست سالجاری است.

که  گفت  اسلامی  شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  عضو  یک 
در صورتی عرضه خودرو در بورس موفقیت آمیز خواهد بود که تعداد 

خودروهای عرضه شده به اندازه نیاز بازار باشد.
مسلم صالحی درباره عرضه خودرو در بورس کالا گفت: عرضه خودرو در 
بورس ماهیتا مشکلی ندارد اما آن چه عملا رخ می دهد، کمبود عرضه 
خودرو در بازار بورس است.وی افزود: کمبود عرضه در مقابل تقاضای 
زیاد باعث افزایش قیمت خودرو شده که سود آن را خودروساز می برد 

به طوری که تا دیروز خودرو را 800 میلیون تومان می فروختند امروز به 
قیمت یک میلیارد و دویست میلیون تومان رسیده است؛ علت این اتفاق 
به کمبود عرضه بر می گردد. این عضو کمیسیون اقتصادی مجلس 
نفس عرضه خودرو در بازار بورس را خوب توصیف کرد و توضیح داد: در 
شرایطی عرضه خودرو در بازار بورس موفقیت آمیز خواهد بود که خودرو 
به اندازه ای عرضه شود که قیمت کاذب پیدا نکند. الان قیمت ها کاذب 
است.صالحی ادامه داد: نمونه این اتفاق را می توان مثلا در خودرویی 

از محصولات بهمن دید که خودروساز آن را بین 800 تا ۹00 میلیون 
قیمت گذاری کرد و خریدار می توانست آن را در سامانه یکپارچه خودرو 
خریداری کند اما در بازار بورس یک میلیارد و دویست به فروش می رسد؛ 

این تفاوت قیمت در جیب خودروساز می رود.
وی در پایان گفت: وقتی عرضه خودرو کم باشد قیمت کاذب به وجود 
می آید پس در صورتی عرضه خودرو در بورس موفق خواهد بود که 

عرضه خودرو هم افزایش پیدا کند.

سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس با بیان اینکه مشکل اصلی کشور 
خلق پول و ایجاد نقدینگی بسیار بالا است، ابراز امیدواری کرد که با 
اصلاح قانون بانکداری این مشکل بر طرف شده و موتور تولید تورم 

در کشور خاموش شود.
اسلامی"،  جمهوری  بانکداری  "طرح  درباره  نیاسر  شریعتی  مالک 
در  بزرگ  بسته  از یک  بخشی  اخیر  روزهای   گفت: مجلس طی 
رابطه با "اصلاح قوانین حوزه بانکداری کشور" را باعنوان "اصلاح 
قوانین بانک مرکزی" در دست بررسی قرار داده است چراکه قوانین 
مرتبط با بانک مرکزی در جایگاه نهاد اصلی ناظر و سیاستگذار در 

حوزه پولی و بانکی کشور برای ۵0 سال گذشته است لذا امیدواریم 
وضعیت  روز،  شرایط  با  متناسب  مرکزی  بانک  قانون،  اصلاح  با 
اقتصادی کنونی و فناوری ها و مدل های جدید بانکداری به روز شود 

و پاسخگوی نیازها باشد.
نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس در مجلس 
شورای اسلامی با تاکید بر اینکه بانک مرکزی باید بتواند مقتدر و 
مستقل باشد، اظهار کرد: هرچند اداره و نظارت بر بانک مرکزی در 
حوزه وظایف رئیس جمهور است اما افرادی که برای هیات عالی این 
بانک انتخاب می شوند به عنوان افراد خبره و اقتصادان برای ارتقاء 

بانک مرکزی وقت خواهند گذاشت و سیاست های را دنبال می کنند 
که بانکداری بیمار ما درمان شود.  وی با بیان اینکه مشکل اصلی 
کشور خلق پول و ایجاد نقدینگی بسیار بالا است، ابراز امیدواری کرد 
که با اصلاح قانون بانکداری این مشکل بر طرف شده و موتور تولید 

تورم در کشور خاموش شود.
سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی بیان کرد: اگرچه 
تاثیر اصلاح قانون بانکداری کوتاه مدت نیست اما در میان مدت و 
طولانی مدت می تواند نظام بانکداری را ساماندهی کند و اجازه خلق 

پول داده نشود.

ــه شــماره 3 مــورخ 1401/4/29 شــورای اســامی شهرســتان امیدیــه  شــهرداری امیدیــه در نظــر دارد براســاس مصوب
بهــره بــرداری از مجموعــه ورزشــي مســتقر در پــارک بانــوان ایــن شــهرداری را واقــع در شــهرک مطهــری جنــب گلــزار 

شــهدا شــهر امیدیــه را طبــق شــرایط ذیــل بــه متقاضیــان واجــد شــرایط از طریــق مزایــده عمومــی واگــذار نمایــد.
1( ارائــه ضمانتنامــه شــرکت در مزایــده بــه نــام شــهرداری امیدیــه بــه مبلــغ  60/000/000 ریــال ) بحــروف شــصت میلیــون ریــال( بصــورت 
ضمانــت نامــه بانکــی و یــا واریــز نقــدی وجــه بــه حســاب شــماره 0105458960003 نــزد بانــك ملــی شــهرداری امیدیــه الزامــی مــی باشــد.

2( مهلت دریافت اسناد مزایده از تاریخ درج در سامانه ستاد مورخ 1401/6/13 لغایت مورخ 6/24/ 1401 میباشد.
3( شــرکت کنندگان جهت خرید اســناد مزایده به ســامانه ستاد می بایست مراجعه نمایند.

4( آخرین مهلت ارســال پیشــنهادات تا ساعت 13/30 مورخ  1401/7/7 میباشد .
5( محل و تاریخ بازگشایی پاکات: محل بازگشایی پاکات دفتر شهردار ساعت 8 مورخ 1401/7/9 میباشد.

6( ســایر اطاعات و جزئیات در اســناد مزایده درج شده است .
7( شــهرداری در رد یا قبول هر یك از پیشــنهادات مختار است.

ــه حســاب  ــدی ب ــه بصــورت نق ــال( میباشــد ک ــون ری ــه حــروف دو میلی ــال )ب ــده 2/000/000 ری ــد اســناد مزای ــه ی خری 8( هزین
ــردد. ــی گ ــز م ــه واری ــهرداری امیدی ــام ش ــماره 0105458960003 بن ش

9( مبلغ پایه اجاره بهاء ماهیانه طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری 50/000/000 ریال می باشد.
10( ارائه پاکات مزایده قبل از اتمام مهلت ارسال پیشنهادات به دبیرخانه شهرداري امیدیه الزامی است.

آگهی مزایده بهره برداری از مجموعه ورزشــی مســتقر در پارک بانوان شهرداری امیدیه 
اول( )مرحله 

روابط عمومی شهرداری امیدیه

نوبت دوم


